
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ:   1) Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

  2) Τον κ. Υπουργό Εξωτερικών 

Θέμα: «Απαράδεκτες δηλώσεις του πρωθυπουργού κ. Μητσοτάκη αποκαλύπτουν 

εξασθένιση της Ελληνικής αποτρεπτικής ισχύος μέσω της αποστολής αντιαεροπορικών 

πυραύλων στην Ουκρανία» 

Στο πλαίσιο της πρόσφατης διάσκεψης του ΝΑΤΟ στις ΗΠΑ, ο Πρωθυπουργός απαντώντας 

σε ερώτηση του τηλεοπτικού σταθμού Open ανακοίνωσε δημοσίως πως η χώρα μας έχει ήδη 

αποστείλει στην Ουκρανία κρίσιμα αντιαεροπορικά συστήματα μικρότερης εμβέλειας των 

PATRIOT και των S-300. 

Αυτό το αδιανόητο γεγονός αποτελεί συμπλήρωμα παλαιότερων αποκαλύψεων περί 

αποστολής στην Ουκρανία Ελληνικών τεθωρακισμένων οχημάτων, (ορισμένα εκ των οποίων 

παρουσιάστηκαν σε βίντεο, να έχουν καταστραφεί από τις Ρωσικές δυνάμεις) βαρέων 

αντιαρματικών όπλων και πυρομαχικών. Τα ως άνω οπλικά συστήματα είχαν αγοραστεί από 

το υστέρημα του Ελληνικού λαού με μοναδικό σκοπό τη διασφάλιση της εδαφικής 

ακεραιότητας της Ελλάδας και όχι για να πολεμήσουν σε ξένα μέτωπα προς όφελος ξένων 

δυνάμεων. 

 

Ερωτώνται οι Αρμόδιοι Υπουργοί: 

1) Γνωρίζετε πως παρά τις συνεχείς και ανέξοδες διακηρύξεις περί Ελληνοτουρκικής 

προσέγγισης η Τουρκία επιμένει στην απειλή πολέμου εάν εφαρμόσουμε τα κατοχυρωμένα 

από το Διεθνές Δίκαιο δικαιώματά μας; 

2) Γνωρίζετε ότι το ανθελληνικό ιμπεριαλιστικό δόγμα της γαλάζιας πατρίδας αποτελεί βάση 

της επίσημης πολιτικής της Τουρκίας; 

3) Με βάση όλα τα παραπάνω, ποιος ευθύνεται για την αδιανόητη απόφαση περαιτέρω 

εξασθένισης της Ελληνικής αποτρεπτικής ισχύος μέσω μεταφοράς κρίσιμων Ελληνικών 

αντιαεροπορικών συστημάτων στην Ουκρανία; 

4) Πρόκειται για αυστηρώς προσωπική επιλογή και πολιτική του πρωθυπουργού ή είναι 

συνυπεύθυνο και το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας, καθώς και η ηγεσία των ενόπλων δυνάμεων;  

5) Αντιλαμβάνεστε την κρίσιμη και νευραλγική σημασία ακόμα και του τελευταίου φορητού 

αντιαεροπορικού πυραύλου των Ελληνικών Δυνάμεων κατά την διάρκεια ενός θερμού 

επεισοδίου  με την Τουρκία η οποία διαθέτει ικανό αριθμό οπλισμένων μη επανδρωμένων 

αεροσκαφών; 

6)Υπάρχει η στοιχειώδης συναίσθηση για το πόσο επικίνδυνη για τις Ελληνικές Δυνάμεις 

μπορεί να αποδειχθεί η εξασθένηση του οπλοστασίου μας, από τις άφρονες πολιτικές της 

αποφάσεις; 
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Αθήνα, 12/07/2024 

Ο ερωτών βουλευτής  

 

Φλώρος Κωνσταντίνος 

Ανεξάρτητος Βουλευτής Λαρίσης 




